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To IEE EEE inv; IENEREEDN
EE) @minvws.nl

Cc: @minvws.ni;INEESECS)EEE @ minvws ni]
From: )

Sent: Tue 9/29/2020 9:28:19 AM

Subject: RE: Beveiligingsrapportages, vandaag publiceren

Received: Tue 9/29/2020 9:28:19 AM

012 | Ok, maar toch
vind jk

dat de minister het wel even moeten weten. Al is het maar ter info. RE ik neem aan dat jij even
oet? Dan kunnen we bedienen.

Van: £ 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:21

) SRE 0 mins.IEEE) SEEN 0 vis.ICE
@minvws.nl>

) SEEM inv.ov IED SEEo iwi
Onderwerp: Re: Beveiligingsrapportages, vandaag publiceren

ol
1: 1k wis erop dat eerst beloven en dan niet openbaar (let op: dit was mtern afgestemd en zo besproken met

Vraag 2: heb ik al uitgelegd aan hem: omdat we dingen willen fixen en geen bevindingen die kwaad zouden kunnen op

straat willen gooien.

Op 29-09-2020 om 10:57 schreef |NGEEEIIED:
Ha, dank. Ik vind, gezien de politieke context en EK-debat, wel dat de minister eerst op de hoogte moet

zijn van deze aankomende publicaties. Zou je hem daarover willen informeren? Daarnaast heeft

Volkskrant 3 vragen. @ 5.1.2e kunnen jullie hier naar kijken? Zie onder. Bij vraag 3 heb ik al een

voorzet gedaan.
Groet, RFS

+++++++

1 . Ik begreep dat de twee onderzoeken (Radically Open Sec en NFIR) vandaag op Github worden

gepubliceerd. Heb je voor mij tijdstip en linkje?
(pas na akkoord minister)

2. Waarom heeft het eigenlijk zo lang geduurd dat deze twee onderzoeken openbaar komen? Ze

waren toch al een maand klaar?

(graag antwoordvoorstel)

3. Haalt het aangepaste testbeleid (alleen testen bij symptomen) de aantrekkingskracht van de app

niet deels onderuit?
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Van: 5.1.26 ) SEE @minvws.n>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:36

Aan:

CC:

Onderwerp: Beveiligingsrapportages, vandaag publiceren

) < minvws.nl>

@minvws.nl>

Dag EakS

Hierbij de rapporten die vandaag gepubliceerd zouden worden met bijbehorende duidingsrapportage. Met [[EEERis
eerder afgesproken om te publiceren en mijn dringende advies is dat ook te doen (vanwege artikel VK). Met de TK

is eerder besprokend at we bij voortduring openbaar maken. Ik zie ook geen grote risico’s. Onderstaand de meest

in het oog springende bevindingen en onze reactie. Indien toch TK geinformeerd moet dan toch maar vandaag
zonder beleidsreactie zou ik zeggen met reactie in volgende brief.

Onderzoek Bevinding Reactie

ROS De GGD Ghor gebruikt een De leverancier maakte

externe partij om veilig
inloggen voor medewerkers te

organiseren. ROS kende het

afsprakenstelsel daarom heen

niet

voldoende afspraken met GGD

GHOR om te waarborgen dat

sprake is van een voldoende

veilig proces. Aanpassing niet

nodig. ROS kende die

afspraken niet

onveilige TLS-versies 1.0 of

1.1. Deze protocollen zijn
sinds maart 2020 end-of-life

en worden daarom niet meer

ondersteund door de meest

gebruikte browsers.

ROS GGD medewerker kan zien of | Wordt verwijderd bij landelijke
sleutels succesvol zijn introductie. Geen groot risico

geupload (anders dan dat drang kan

worden ervaren door

gebruiker)

NFIR De host ondersteunt de KPN biedt dit aan al haar

klanten aan en kan dat niet

voor CoronaMelder alleen

aanpassen. Daarom is voor

CoronaMelder een extra

versleuteling van het

dataverkeer toegevoegd
waardoor dit risico is

weggenomen.


